
 

 

Skolebestyrelsesmøde mandag den 18. december 2023 
kl. 17.00 – 19.00 i personalerummet 
 

DAGSORDEN 
1. Godkendelse af dagsorden og referat (5 min.) 

 
 

2. Meddelelser (15 min.) 
i. Ledelse 

-Kys & kør 
Der er stor opmærksomhed på trafiksituationen om morgenen. På kort sigt bliver 
der handlet ved at lade en bus køre ind i skolegården, et skriv til forældre, 
ledelsen dirigerer trafikken ved ’kys og kør’. På længere sigt skal ’kys og kør’-
området udvides. 
-Besøg af rådmand Thomas Medom den 6. december 
TM blev præsenteret for alle de forskellige skoletilbud, der er på VS – med alle de 
styrker og udfordringer, det giver. Han var særligt interesseret i 10. klasse. 
-Dialog om 10. klasse fremadrettet 
Der er en stor opmærksomhed på vores 10. klasse, og der er dialog om fremtiden 
for 10. klasserne. 
-Pædagogisk lørdag den 3. februar 2024  
Temaet for pæd. dag bliver vores børnesyn 

ii. Formandskab 
Jan orienterede om ansættelsesprocessen af pæd. leder til udskolingen.  

iii. Elevråd 
 

3. Forventet regnskab 2023, som er indberettet medio november 2023, inkl. Foreløbig orientering 
om rammerne for budget 2024 (20 min.) Morten 
Morten gennemgik regnskabet. I skoledelen er der et større underskud end ventet, hvilket 
skyldes øgede udgifter til specialklasser og vikarforbrug. Dertil har der været ekstra udgifter til 
baderum, etablering af spisesal og vedligeholdelse af bygninger. 
Det blev påpeget, at skolen ikke har indflydelse på prioritering af opgaver, når teknisk service 
overgår til Århus ejendomme. 
Skolens ledelse og MED-udvalg vil sammen drøfte, hvorledes vi kan nedbringe skolens forbrug af 
vikarer.  
SFO kommer ud med et lille overskud, efter at SFO’en blev tildelt en fritidspædagogisk pulje.  
2024: Skoledelens budget er på 42,2 mio. SFOen får tildelt et budget 8 mio inkl. fritidspædagogisk 
pulje. 

 
4. Den sureste uge (10 min.)  

              Fejre Skolepatruljen i den sureste uge, som er rammesat til uge 5 (særligt den 1. februar) 
i. Ideer til forkælelse til Skolepatruljen  

- Biograftur 
- Varm kakao med skumfiduser 
- ”Giv din skolepatrulje en High-five” 



 
- Elevrådet: hvordan kan elevrådet bakke op om Skolepatruljen 

 
 

ii. Aftaler 
- Skolebestyrelsen overtager skolepatruljen, morgenmad. Deadline for 

tilmelding er ved næste skolebestyrelsesmøde (Line, Jette, Tinus, Lisbet) 
- Handelsgymnasiet inviteres med til at stå skolepatrulje 

 
5. Spisning (15 min.) 

 
6. Planlægge fælles årgangsforældrerådsmøde (25 min.) 

i. Hvorfor holder vi fælles årgangsforældremøde? 
Formålet er dels at informere om, hvad vi er optaget af som skolebestyrelse. Og 
dels at skabe sammenhængskraft på tværs af årgange. Sidste år var formen 
’Fremtidsværksted’ – hvor der blev generet ideer til forældrerådene. Det er 
vigtigt, at alle får noget med derfra. 
 

ii. Hvornår vil vi afholde det? 
Den 14. marts kl. 17-19 i personalerummet 
2 timer 
 

iii. Hvad er temaet på mødet?  
En overgang fra sidste fælles årgangsforældrerådsmøde/opsamling fra sidste år 
Hvordan kommunikerer vi klart og tydeligt? 
Folderen ’Fælles omsorg for årgangen’ 
Samarbejdet med idrætsforeninger, AKVA og Myrhuset 
 

iv. Hvem vil være med i en arbejdsgruppe?  
Line 
Lisbet 

 
 

7. Godkendelse af princippet ”Arbejdets fordeling blandt det undervisende personale”/”Princip 
for arbejdets fordeling” (5 min.) 
Princippet blev gennemgået og godkendt af skolebestyrelsen 

 
8. Revidering af princippet ”Undervisningens organisering” (20 min.) 

Kommentarer: 
Klassesammenlægning – tilføjelse: Evaluering af støttebehovet med klassens team. 
Understøttende undervisning: Praksisorienteret og problemorienteret undervisning 
Præcisere ønsket om årgangs- og afdelingsorienteret undervisning.  
 
Yderligere input til principperne sendes til LC inden 20. januar 2024 

 
9. Eventuelt (5 min.) 

• Forslag om et grundkursus i brugen af Aula for nye forældre 

• Rekruttering af nye forældre til SB – en opfordring til at nye forældre melder sig til 
skolebestyrelsen. 

 

 


